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Tisztelt Elnök Úr! 

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2. melléklet 45. 
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Dr. Hadházy Ákos 
(független) országgyűlési képviselő ""Ténylegesen hány embert teszteltek eddig Magyararországon
koronovírus fertőzöttség megállapítása céljából"" című, K/10119. számú Dr. Hadházy Ákos 
(független) országgyűlési képviselő ""Hány koronavírusos beteget regisztráltak eddig kórházakban
és hány beteget kezeltek tüdőgyulladással"" című, K/10120. számú Dr. Hadházy Ákos (független) 
országgyűlési képviselő ""Kiugró értékeket mutat-e a tüdőgyulladással kezelt betegek száma a 
korábbi évekhez képest, s tesztelik-e mindegyiküket?"" című, K/10121. számú Dr. Hadházy Ákos 
(független) országgyűlési képviselő ""Mekkora a szerológiai és a PCR-tesztek szenzitivitása"" 
című, K/10122. számú Dr. Hadházy Ákos (független) országgyűlési képviselő ""Hány embert 
küldtek haza eddig a fekvőbeteg ellátó intézményekből, s tesztelték-e őket koronavírus 
fertőzöttségre?"" című, K/10123. számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat. 



Címzett: Dr. Hadházy Ákos (független)
Benyújtó: Dr. Rétvári Bence, Emberi Erőforrások Minisztériumának államtitkára 

Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Dr. Kásler 
Miklós miniszterhez benyújtott, "Ténylegesen hány embert teszteltek eddig Magyararországon 
koronovírus fertőzöttség megállapítása céljából" című, K/10119. számú, "Hány koronavírusos 
beteget regisztráltak eddig kórházakban és hány beteget kezeltek tüdőgyulladással" című, K/10120. 
számú, "Kiugró értékeket mutat-e a tüdőgyulladással kezelt betegek száma a korábbi évekhez 
képest, s tesztelik-e mindegyiküket?"" című, K/10121. számú, "Mekkora a szerológiai és a PCR-
tesztek szenzitivitása" című, K/10122. számú, "Hány embert küldtek haza eddig a fekvőbeteg ellátó 
intézményekből, s tesztelték-e őket koronavírus fertőzöttségre?" című, K/10123. számú írásbeli 
kérdésére – a miniszter megbízásából – az alábbi választ adom.
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